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Abstract (en)
The device has a fixation flange with a lower ring and an upper ring presenting three upsets (411) and three discontinuities formed in the extension
of the upsets. A lateral circular wall connecting the rings has three recesses placed in the extension of the discontinuities so that three flexible lugs
(414) are obtained. The recesses create spaces permitting the rotation of fixation lugs of a light source while locking the source. An independent
claim is also included for a motor vehicle equipped with a projector device.

Abstract (fr)
Dans l'invention, on propose un dispositif projecteur comportant notamment une source lumineuse avec une embase sur laquelle on dispose
radialement des pattes de fixation, et un réflecteur, comportant notamment une ouverture (402) pour introduire la source lumineuse, une collerette
de fixation pour maintenir la source lumineuse, et dans lequel on prévoit que la collerette de fixation comporte un ensemble de pattes flexibles (414)
pour faciliter un mouvement de rotation des pattes de fixation dans I'épaisseur de la collerette lors d'une opération de verrouillage de la source
lumineuse sur le réflecteur. Application aux projecteurs pour véhicules automobiles <IMAGE>
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